
Kłobuck, dnia 09 lutego 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 2/2023 
2 Posiedzenie w dniu 9 lutego 2023 
Obrady rozpoczęto 9 lutego 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:50 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Mariola Wojciechowska
6. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 1/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1) Mariola Wojciechowska

4. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o utworzenie 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kłobucku.

Wnioskodawca odniósł się do złożonego wniosku.



W toku dyskusji poruszono kwestie dotyczące: grupy wiekowej, z której miałaby się składać 
Młodzieżowa Rada, zainteresowania możliwością powołania takiego organu wśród uczniów, 
angażowania się młodzieży w życie publiczne, działalności Stowarzyszenia Kłobuck 
Przyszłości.

Komisja stwierdziła, że dostrzega doniosłość i potrzebę zwiększania świadomości społecznej 
oraz zaangażowania w życie publiczne pośród młodzieży, jak również dostrzega pozytywny 
element związany z określonego rodzaju partycypowaniem młodzieży w zarządzaniu Gminą 
to jednak, nie podzieliła zdania, iż wyżej wskazane formy kształtowania odpowiednich dla 
społeczeństwa obywatelskiego postaw winny być podejmowane przez utworzenie na ten 
moment Młodzieżowej Rady. Zaproponowała, aby na początek powołać Zespół doradczy 
przy Burmistrzu, składający się z członków np. Stowarzyszenia Kłobuck Przyszłości oraz 
przedstawicieli samorządów uczniowskich. To pozwoliłoby na zweryfikowanie zasadności 
powstania Młodzieżowej Rady w przyszłości.

Wnioskodawca przychylił się do propozycji Komisji. Wycofał wniosek z dnia 07.12.2022 r. 
w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kłobucku.

5. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o utworzenie 
Gminnej Rady Seniorów w Kłobucku.

Wnioskodawczyni przedstawiła argumenty uzasadniające potrzebę utworzenia Gminnej Rady
Seniorów.

W toku dyskusji poruszono kwestie dotyczące: działalności stowarzyszeń, organizacji  
kłobuckich zrzeszających seniorów, ich aktywności, współpracy i wsparcia ze strony Gminy.

Komisja stwierdziła, że dostrzega doniosłość i potrzebę zwiększania świadomości społecznej 
oraz zaangażowania w życie publiczne pośród osób starszych, jak również dostrzega 
pozytywny element związany z określonego rodzaju partycypowaniem seniorów w 
zarządzaniu Gminą to jednak, nie podzieliła zdania, iż wyżej wskazane formy kształtowania 
odpowiednich dla społeczeństwa obywatelskiego postaw winny być podejmowane przez 
utworzenie na ten moment Rady Seniorów. Zaproponowała, aby na początek powołać Zespół 
doradczy przy Burmistrzu, składający się z przedstawicieli stowarzyszeń czy organizacji 
zrzeszających osoby starsze, działające na terenie Gminy. To pozwoliłoby na zweryfikowanie
zasadności powstania Rady Seniorów w przyszłości.

Wnioskodawczyni przychyliła się do propozycji Komisji. Wycofała wniosek z dnia 
23.12.2022 r. w sprawie powołania Rady Seniorów w Kłobucku.

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck.

Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck.. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1) Mariola Wojciechowska

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.

Dyrektor CEA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 
kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1) Mariola Wojciechowska

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1) Mariola Wojciechowska

9. Uchwała Komisji w sprawie zdalnego trybu obradowania.

Przewodniczący komisji B. Saran zreferował w/w projekt uchwały.



Głosowano w sprawie:
Uchwała Komisji w sprawie zdalnego trybu obradowania.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1) Mariola Wojciechowska

10. Przedstawienie oferty wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w Gminie Kłobuck.

Komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez dyrektora MOK O. Skwarą oraz 
dyrektora OSiR J. Krakowiana.

11. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

12. Sprawy różne.

Przewodniczący komisji B. Saran czy Raków Częstochowa otworzy w Kłobucku filię swojej 
akademii piłkarskiej?

Burmistrz J. Zakrzewski będzie to raczej program partnerski, współpraca między Gminą i 
Klubami.

13. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


